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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi akadályozza a tanuszodák építésének zavartalan 
lebonyolítását?" 

Tisztelt Miniszter úr!

A Nemzeti Köznevelési Infrastruktúra Fejlesztési Program keretében a kormány 2014-ben és 2017-
ben összesen 51 települési önkormányzattal kötött együttműködési megállapodást tanuszoda 
építésére. Úgy tudni, hogy eddig 20 létesítmény készült el, öt további település (Heves, Cigánd, 
Pannonhalma, Várpalota, Budapest XI. kerület – Gazdagrét) vonatkozásában pedig a kivitelezővel 
való szerződéskötés fázisában jár a beruházás. Ezen szerződések együttes értéke nettó 3,944 
milliárd forint. Ugyanakkor sajtóhírek szerint több tanuszoda (Sásd, Enying) építése is elakadt. 
Annak ellenére, hogy már százmilliókat költöttek ezekre a létesítményekre, használni mégsem lehet
őket.

A 2019. évi központi költségvetésben 2,6 milliárd forint került elkülönítésre a program éves 
finanszírozására. Jelenleg 14 település vonatkozásában közbeszerzési eljárás keretében zajlik a 
kivitelező kiválasztása.

Szabó Tünde államtitkár 2019 nyarán, a füzesgyarmati tanuszoda átadásán azt nyilatkozta a helyi 
sajtónak, hogy a 2020. évben szintén 2,6 milliárd forint áll majd rendelkezésre tanuszodák 
építésére. Ennek ellenére 2019 novemberében egy kormányhatározat (1629/2019. (XI. 8.) 1 milliárd
forintot elvont ebből a programból.

Az orosházi helyszínen megvalósítandó tanuszoda eredetileg szerepelt a Nemzeti Sportközpontok 
2018. évi közbeszerzési tervében. A közbeszerzési terv 7. számú módosítása (2018. szeptember 13.)
után azonban kikerült a dokumentumból és nem is került vissza sem a Nemzeti Sportközpontok 
2018. évi, sem a BMSK Zrt. 2019. évi közbeszerzési tervébe.



1. Mekkora összeg áll rendelkezésre a központi költségvetésben a tanuszoda-építési program 2020. 
évi folytatásához a novemberi elvonások után?

2. Van-e elegendő forrás a szerződések megkötésére és teljesítésére a jelenleg is folyó közbeszerzési
eljárások leendő nyerteseivel?

3. Átadták-e már a nagyközönségnek a sásdi és az enyingi tanuszodát? Mi az oka a késlekedésnek, 
amennyiben még nem készült el?

4. Mi a konkrét oka annak, hogy az orosházi beruházás kikerült 2018-ban a közbeszerzési tervből?

1


